

AMENDMENTS TO OTHER ACTS

CLAUSE NO.	SUBJECT MATTER	PAGE
242	<i>Combines Investigation Act</i>	254, 255
244	<i>Customs Act</i>	255, 256
245	<i>Customs Tariff</i>	256
247-251	<i>Food and Drugs Act</i>	257-259
252-255	<i>Narcotic Control Act</i>	259-261
257	<i>Weights and Measures Act</i>	261, 262

Explanatory Note

This is not an exhaustive summary of the contents of the Bill. It is meant to indicate the areas in which major legislative initiatives have been taken in order to give general access to those provisions.

EXPLANATORY NOTES

Criminal Code

Clause 2: (1) This amendment to the *Criminal Code* would clarify the definition.

The definition "Attorney General" at present reads as follows:

"Attorney General" means the Attorney General or Solicitor General of a province in which proceedings to which this Act applies are taken and, with respect to

(a) the Northwest Territories and the Yukon Territory, and

(b) proceedings instituted at the instance of the Government of Canada and conducted by or on behalf of that Government in respect of a violation of or conspiracy to violate any Act of the Parliament of Canada or a regulation made thereunder other than this Act,

means the Attorney General of Canada and, except for the purposes of subsections 505(4) and 507(3), includes the lawful deputy of the said Attorney General, Solicitor General and Attorney General of Canada;"

(2) Consequential on the repeal of paragraph 300(a) proposed by clause 65.

The definitions "document of title to goods" and "document of title to lands" read as follows:

"document of title to goods" includes a bought and sold note, bill of lading, warrant, certificate or order for the delivery or transfer of goods or any other valuable thing, and any other document used in the ordinary course of business as evidence of the possession or control of goods, authorizing or purporting to authorize, by endorsement or by delivery, the person in possession of the document to transfer or receive any goods thereby represented or therein mentioned or referred to;

MODIFICATIONS À D'AUTRES LOIS

ARTICLE DU PROJET DE LOI	SUJET	PAGE
242	<i>Loi relative aux enquêtes sur les coalitions</i>	254, 255
244	<i>Loi sur les douanes</i>	255, 256
245	<i>Tarif des douanes</i>	256
247 à 251	<i>Loi des aliments et drogues</i>	257 à 259
252 à 255	<i>Loi sur les stupéfiants</i>	259 à 261
257	<i>Loi sur les poids et mesures</i>	261, 262

Note explicative

Cette table des matières ne constitue pas un sommaire complet du projet de loi mais se veut plutôt un guide des modifications les plus importantes et des mesures innovatrices qu'il contient.

NOTES EXPLICATIVES

Code criminel

Article 2, (1). — Clarifie la définition.

Texte actuel de la définition de «procureur général» :

«procureur général» désigne le procureur général ou solliciteur général d'une province où sont intentées des procédures visées par la présente loi et désigne, relativement

a) aux territoires du Nord-Ouest et au territoire du Yukon, et

b) aux procédures instituées sur l'instance du gouvernement du Canada et dirigées par ce gouvernement ou pour son compte, qui sont relatives à la violation ou à un complot en vue de la violation d'une loi du Parlement du Canada ou d'un règlement établi en vertu d'une telle loi, sauf la présente loi,

le procureur général du Canada et, sauf aux fins des paragraphes 505(4) et 507(3), comprend le substitut légitime desdits procureur général, solliciteur général et procureur général du Canada;»

(2). — Découle de l'abrogation de l'alinéa 300a) que propose l'article 65.

Texte actuel des définitions :

«titre de bien-fonds» comprend tout écrit qui constitue ou renferme la preuve du titre, ou de quelque partie du titre, à un bien immeuble, ou à quelque intérêt dans un tel bien, ainsi que toute copie notariée, ou toute copie émise par un registraire, d'un tel écrit, de même que le double de tout instrument, mémoire, certificat ou document, autorisé ou exigé par une loi en vigueur dans une partie quelconque du Canada concernant l'enregistrement de titres, qui porte sur le titre à un bien immeuble ou à un intérêt dans un tel bien;